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PARTNEŘI FC TEMPO PRAHAPŘEDSTAVENÍ SOUPEŘE
neděle 11. srpna 2019

I. A třída, skupina A

CENA 30,- Kč
DŮCHODCI 
A DĚTI 20,- Kč

SC Xaverov Horní Počernice 
FC Tempo Praha

hlavní rozhodčí asistenti
Kutiš Jaroslav Kohout Pavel, Jelínek Petr

17:00

TENTO PROGRAM SLOUŽÍ JAKO VSTUPENKA NA ZÁPAS 
                                                                              

KDY PŘÍŠTĚ 
NA TEMPO
 

Historie klubu SC Xaverov Horní Počernice

Fotbalový klub, který byl na přelomu tisíciletí pravidelným 
účastníkem 2. ligy. V sezóně 2005/2006 figuroval na postupových 
příčkách do 1. ligy v ČR. 

Fotbal v Horních Počernicích začal v roce 1920 pod názvem SK Horní 
Počernice. O dva roky později byl založen ve vedlejší obci Chvaly 
fotbalový klub Meteor. Ve 30. letech došlo k založení RH Svépravice, 
která ale brzy zanikla. Poté došlo ke sloučení těchto tří obcí a spojení 
sportovních klubů. 

Od roku 1966 klub převzal odborový podnik Drůbežářský průmysl 
Praha, a hrál pod názvem SK DP Xaverov Praha. Od roku 1970 
mužstvo postupovalo každým rokem do vyšších soutěží a největším 
úspěchem byl rok 1977, kdy xaverovské mužstvo postoupilo 
do 2. ligy a stalo se pravidelným účastníkem této soutěže až do roku 
1995.

V roce 1990 se název klubu změnil na SK Xaverov Praha a o tři roky 
později, s příchodem nového sponzora, hrálo mužstvo pod názvem 
1. FC Terrex Praha. Od roku 1995 se hrála na Xaverově ČFL a v sezóně 
1998/1999 tým dokonce sestoupil až do Pražského přeboru. Po této 
sezóně se klub sloučil s týmem SK Chrudim a pod názvem 
SC Xaverov Horní Počernice se vrátil zpět do 2. ligy, kde hrál až 
do roku 2006.

V soutěžním ročníku 2005/2006 bylo xaverovské mužstvo 
na postupových příčkách do nejvyšší fotbalové soutěže. Nakonec se 
Xaverov umístil na 7. místě a prezident klubu Vojtěch Tomi prohlásil, 
že klub z ekonomických důvodů končí a v Xaverově budou nadále 
působit pouze mládežnické celky. Druholigová práva byla prodána 
klubu Bohemians Praha 1905.

V letech 2006 až 2013 se klub neúčastnil žádné fotbalové soutěže.

Až v roce 2013 klub obnovil mužský A-tým a odstartoval svoji novou 
éru v nejnižší pražské III. třídě, kterou hned v prvním roce vyhrál 
a postoupil do II. třídy. Po dvou letech ve II. třídě tým postoupil do I. B 
třídy.

Klub si druhým rokem zopakoval I.B třídu, ve které obsadil druhé 
postupové místo a aktuálně  Xaverov bojuje v I. A třídě. 

sobota 17. srpna
10:15  Muži A - TJ Březiněves 

neděle 18. srpna
17:00  Muži B - TJ Sokol Cholupice
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FC Tempo Praha - SC Xaverov Horní Počernice

FC Tempo Praha -  TJ Březiněves

SK Čechie Uhříněves - FC Tempo Praha

FC Tempo Praha - FC Háje Jižní Město

Sokol Troja - FC Tempo Praha

FC Tempo Praha -  SK Union Vršovice

TJ Kyje Praha 14 - FC Tempo Praha

FC Tempo Praha - TJ Praga

SK Viktoria Štěrboholy - FC Tempo Praha

FC Tempo Praha - SK Ďáblice

Spartak Hrdlořezy -  FC Tempo Praha

FC Tempo Praha - ČAFC Praha

Sokol Dolní Počernice - FC Tempo Praha

FC Tempo Praha - SK Slovan Kunratice

TJ Spoje Praha - FC Tempo Praha



Dominik Rodinger - trenér
Martin Dostál - asistent trenéra
Daniel Krch - asistent trenéra
Petr Havlíček - vedoucí týmu

FC Tempo Praha - SK Střešovice 1911 3:1 (2:0)

TJ Klíčany - FC Tempo Praha 5:2 (2:0)

FK Viktoria Žižkov B - FC Tempo Praha 2:1 (2:1)

MFK Dobříš - FC Tempo Praha 1:2 (0:0)

Hampapa Filip

Kuchař Jan

Pacovský Pavel

Buzek Matyáš

Čech Matěj

Kadlec Dominik

Mareček Jakub

Nguyen Anh Tung

Pavlík Michael

Schwank Ondřej

Valta Viktor

Bláha Dan

Dobřanský Jindřich

Eremiáš Robin

Geissler Patrik

Klouček Jaroslav

Perl David

Schönmann Daniel

Soukal Tomáš

Šmídek Filip

Štěpánek Matěj

Cejnar Tomáš

Derda Ivan

Vltavský Marek
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Jako brankář chytal za Bohemku, Teplice nebo Slovan Bratislava 
a okusil i španělské angažmá. S profesionálním fotbalem seknul 
ve 27 letech, ale netrvalo to dlouho a milovaný sport ho zase pohltil. 
Nový trenér áčka Dominik Rodinger nedávno vystudoval B licenci 
a po působení ve Slivenci a Březiněvsi bude chtít vrátit Tempo 
zpět do Pražského přeboru. Jednatřicetiletý trenér v rozhovoru 
popisuje, jakým stylem chce na Lhotce hrát, vzpomíná na zkušenost 
se španělským fotbalem a přibližuje své trenérské sny.

Na Tempo jsi zavítal jako nový trenér poprvé, zrovna když probíhal 
Tempoden, na kterém se sešla spousta našich mládežníků a jejich 
rodičů. Jaké máš první dojmy?
Krásná akce. V Modřanech jsem vyrůstal, doteď tu mám rodinu 
a začínal jsem s fotbalem na Libuši, takže si Tempo vybavuji, ještě 
když tady byla škvára a já na ní odehrál iks zápasů. Je neskutečné, 
jakým způsobem se dal dohromady areál a jaká cesta se za tu dobu 
ušla.

Jak vůbec probíhalo jednání a co nakonec rozhodlo, že sis vybral 
právě Tempo?
Popravdě řečeno, já už nabídku dostal v zimě. Ale jelikož jsem byl 
trenérem v Březiněvsi, kde jsem našel fantastické podmínky 
a nadstandartní mezilidské vztahy, musel jsem ji odmítnout. Teď 
po odchodu trenéra pana Kohoutka se mi vedení Tempa ozvalo 
znovu a obnovili jsme jednání. Sešli jsme se třikrát a vždycky jsem 
odcházel s hezkým pocitem uvnitř, že je zajímá moje filozofie 
a pohled na fotbal. Do toho mi ale začaly volat další kluby z divize 
a jeden tým z MSFL. Divizi jsem po dvou hovorech odmítl, protože 
tam se mě jen zeptali, kolik chci peněz. Nejblíž byla MSFL, kde jsem 
měl možnost jít dělat sportovního ředitele a hlavního trenéra 
zároveň. Ale rozhodl velmi silný zájem vedení Tempa, rodina 
a to, že moji nabídku přijali Dan Krch s Martinem Dostálem 
(noví asistenti trenéra).  

Přechodem na Tempo sis, alespoň podle soutěže, vlastně ani 
nepolepšil, protože jsme bohužel spadli z Pražského přeboru. 
Není ti líto, že ses neposunul o úroveň výš?
Není, někdo spadnout musel. To k fotbalu patří. Já viděl několik 
zápasů a upřímně jsem viděl horší týmy než Tempo. Ale prostě takhle 
to dopadlo. Teď je jen na nás, abychom se co nejrychleji vrátili zpět. 
A na I. A třídu pozor, je to strašně nevyzpytatelná soutěž. Nebude to 
vůbec sranda, každý se na nás bude chtít vytáhnout.

Co víš o kádru áčka, jak budeš tým poznávat a můžeme čekat nějaké 
hráčské změny?
Jak už jsem říkal, mám nasledované zápasy. Je potřeba se se všemi 
hráči telefonicky spojit a zeptat se jich, zda do toho jdou nebo chtějí 
jít pryč. Určitě nechci nikomu bránit v odchodu, když bude chtít. 
Ale věřím, že kluci zůstanou a budeme moct přivést ještě třeba dva až 
tři hráče. Tým je hodně mladý, ale velmi talentovaný. Jelikož máme 
nově U19 v ligové soutěži, kde bude nastupovat proti Spartě, 
Teplicím, Jablonci a dalším, tak určitě chci, aby si ji mohli zahrát, když 
si to vykopali. Takže bude potřeba široký kádr.

Sportovní cíl asi bude jasný, a to postup, je to tak?
Nikdo mi to úplně takhle neřekl, ale je to logické. Tempo nepatří 
do I. A třídy a podle mě ani do přeboru. Tak k tomu budu doufám 
nejen já přistupovat.

V realizačním týmu budou jako asistenti ligoví hráči Bohemky 
Daniel Krch a Martin Dostál. Proč právě oni, co od nich čekáš a jak 
bude spolupráce vypadat?
Ještě si chceme společně sednout a vše probrat do detailu. Jelikož 
jsme ale spolu teď půl roku studovali B licenci, tak oba ví, jakým 
stylem chci hrát a co po hráčích vyžaduju. Oba jsou to obránci a oba 
rozumí ještě kondičním, silovým a rychlostním tréninkům, tak 
počítám s tím, že do toho se jim moc vrtat nebudu. Furt jsou to oba 
profesionální ligoví fotbalisté a ještě dlouho doufám budou, takže ta 
práce bude hodně o komunikaci, důvěře a vzájemné spolupráci. 
Já se na to moc těším a těší mě, že přijali mojí nabídku.

Ze sociálních sítí je poznat, že fotbalem a trénováním žiješ, 
například si se svými svěřenci maloval kabinu. Asi to mělo být 
tmelení party, máš už něco přichystané?
Ne, to bylo fakt strašně spontánní. Zase, já měl nápad a společně 
jsme si řekli na dokopné, že to uděláme. Na tom příkladu třeba 
krásně vidíte, kdo je lídr a kdo se jen veze. Byla to bomba akce, dva 
dny na začátku ledna a hotovo. Já se byl v kabině Tempa podívat, 
a co tam zlepšovat, když je vše skoro nové? (smích) Všechno přijde 
časem, možná mě něco napadne a třeba s něčím přijdou i sami 
kluci.

S profesionálním fotbalem jsi skončil v sedmadvaceti letech, 
nelituješ toho zpětně? Je trénování to, v čem ses našel? 
No nelituju. Nebo možná malinko jo, protože jsem skončil brzy. Ale já 
v tu dobu cítil, že dělám správné rozhodnutí. Od fotbalu jsem si dal 
rok úplně pauzu a začal cítit, že mi chybí kabina, emoce a celkově 
takové to napětí před zápasem, během něj a na konci ta radost, či 
smutek. Proto jsem se do toho vrhnul prvně na Slivenci, kde mi dal 
nabídku Aleš Majer, který tam ještě hrál a dneska to vede jako hlavní 
trenér.

Trénováním žiješ, vzděláváš se a chceš se neustále zlepšovat. 
Kam až bys chtěl na této cestě jednou dojít?
Cíle mam postupné. Fakt jsem mladý trenér, který má zápal, miluje, 
co dělá, ale určitě neví vše. Takže teď se chci ideálně obklopit lidmi 
z Tempa, načerpat od nich zkušenosti, od mých asistentů poznatky 
z ligového fotbalu a dovést třeba do tří let Tempo do divize. 
Pak bych si samozřejmě chtěl jednou zatrénovat v lize, dostat se 
do nároďáku a potom do ciziny. Itálie, Španělsko, to by mě bavilo... 
:D .
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